
 
 

Gesubsidieerde Vrije Kleuterschool - Gesubsidieerde Vrije Lagere School “DE LINK” 

 

Verslag ouderraad 26 januari 2017 

 

 
Aanwezig: 

An Van der Velden, Jolien Van de Wal, Ann Cogghe, Dirk Sluyts, werkgroep schoolfeest 

Floris Kila, Kim Everaert, Vicky Knors, Nathalie Van Dyck, Line Ruts, Olaf Tas, Olivier 

Lamberts, Inge Hendrickx 

 

Verontschuldigd: 

Kristin Wuyts, Sabine Gyselinck Michèle Van Cautenberg, Mark Beddegenoodts,  

Jan De Cleir, Ronny Van Campfort, Karlijn van der Ven, Natasja Stubbe, Philip Liekens 

 

 

Voorzitter 

Mark heeft laten weten dat hij niet langer zijn taak als voorzitter kan opnemen. Daarom 

gaan we op zoek naar een vervanger. Op het einde van de vergadering wordt de 

vacature uitgedeeld. De afwezige leden krijgen de vacature per mail. 

 

 

Schoolfeest 

De werkgroep schoolfeest (leerkrachten) komt het thema voorstellen, Varen rond de 

wereld. 

Geen linkers meer, maar drankkaarten of jetons. 

Linkers kunnen ingeruild worden voor het nieuwe betaalmiddel 

Het schoolfeest van dit jaar wordt opgesplitst in 2 stukken, entertainment en catering. 

Entertainment: leerkrachten 

Catering: ouderraad 

 

 

Directie aan ouders 

Stavaza speelweide 

De plannen van de gemeente zijn voorgesteld. 

Parking 20 meter vanaf de muur. 

Op de parking komt een kiss and ride zone en 170 parkeerplaatsen. 

Er komt een afgesloten stuk voor de leerlingen van de school en een stuk voor algemeen 

gebruik, waar ook de school mag gebruik van maken, maar ook de scouts en de 

buurtbewoners. 

Onderhandelingen over eventuele aanleg van het schoolgedeelte moeten nog 

plaatsvinden. 
  



 

Uitbreiding Buizegem 

3de leerjaar kan volgend jaar opgestart worden met de huidige accommodatie. 

Uitbreiding zal starten, zodat het schooljaar daarop de school verder kan uitgebreid 

worden. 

Er is nog overleg over de gronden naast de school (eigendom van de kerkfabriek), 

hierover zijn nog geen concrete afspraken. 

 

Februari telling 

Op basis van het aantal leerlingen in februari worden de lestijden voor het volgend 

schooljaar berekend. 

Er zijn 7à8 kinderen tekort om het zelfde aantal lestijden te hebben als dit schooljaar. 

Bij de telling van 1 februari telden we in de kleuterschool 8 kleuters minder dan vorig 

jaar 

 

 

Ouders aan directie 

OJE turnkring maakt wekelijks op woensdag gebruik van de turnzaal van de lagere 

school. 

De hygiene werd in vraag gesteld. 

De turnzaal wordt op donderdag gepoetst. 

Dirk heeft hierover een mail gekregen en onmiddellijk actie ondernomen, door de 

turnzaal te controleren vanaf dan en te poetsen indien nodig. 

Jammer genoeg blijkt dit niet voldoende voor OJE, waardoor zij beslisten om van locatie 

te veranderen naar Andreas Vesalius. 

 

Fruit 

Er wordt gevraagd om meer te controleren of er wel fruit wordt meegegeven. 

En eventueel nog eens duidelijk te vermelden op een briefje. 

Blijkbaar worden de fruitdagen niet altijd gevolgd. 

Kinderen brengen dan koeken mee en dit is niet leuk voor de kinderen die wel fruit bij 

hebben. 

 

Kiss and ride strook op de busstrook 

De busstrook wordt wel degelijk gebruikt voor de bus van de gemeente (turnlessen 

kleuters naar Buizegem, bioklas, uitstapjes,… 

Dus dit blijft een busstrook. 

De ouders mogen deze strook wel gebruiken als kiss and ride. 

Jammer genoeg wordt er vaak geparkeerd. Eventueel meer toezicht laten uitvoeren door 

GO. 

 

Spaghettifestijn 

Het was in alle opzichten een topeditie. 

Winst: 2781,44 € 

Minpunt: fles water te duur 

 

Kwis 

Floris neemt de organisatie op zich. 

Werkgroep: Vicky – Kim – Pieter – Floris 

24 maart te Buizegem 19:30 aanmelden, 20:00 starten 

De kwis moet een “schoolkwis” zijn en mag ludiek zijn.  

Iedereen die aan prijzen kan geraken, mag dit zeker doen. 

 
  



 

Varia 

De ouderraad bestaat in september 25 jaar. De gemeente nodigt ons uit voor een 

receptie.Inge stuurt een mail rond om de adressen van de leden van de ouderraad te 

verzamelen (op vraag van de gemeente) 

De vacature van voorzitter wordt uitgedeeld. Kandidaturen kunnen ingestuurd worden tot 

3 februari (24:00u) 

Er worden foto’s genomen van de leden voor de website. Line zal de website updaten en 

aanvullen.  


